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Ad. 1. Valg af dirigent og referent  

Dirigent: Brian Dahl 
Referent: Annemarie Stengaard. 
Det noteredes at annoncering af generalforsamling har fundet sted fire uger før dags dato (i 
Dragør Nyt) og at generalforsamlingen derfor er lovlig og beslutningsdygtig.  

 

Ad. 2. Bestyrelsens beretning ved formanden 

Formand Anne-Marie Dahl fremlagde aktiviteterne fra det forgangne år og fokuserede navnlig på 
følgende områder: 

- Genopstart at svømmeklubben: 2018 blev året, hvor bestyrelsen for alvor kunne begynde 
at forberede sig på at genopstarte svømmeklubben og fik udarbejdet en ny strategi, 
inklusiv nyt logo. 

- Samarbejde med DGI – et meget givende og anbefalelsesværdigt samarbejde, fx i forhold 
til svømmeskole-konceptet, kontrakter til trænere, gennemgang af vedtægter, 
undersøgelse af befolkningssammensætning, holdsammensætning, sociale medier, 
trænerkurser, hjemmeside, GDPR og meget mere.  

- Klubben bruger ’Klubmodul’, som står for hjemmesiden, styrer vores medlemslister, 
tilmeldinger, betaling, events etc. 

- Forventet åbning af svømmehallen: 1. september er den dato, vi har fået oplyst og 
forholder os til. 

- Medlemmer: Vi har pt. modtaget ca. 300 forhåndstilmeldinger via hjemmesiden.  
- Vandtider: Tildeling af vandtider er blevet en politisk proces således at beslutning om 

vandtiderne først vil blive truffet af kommunalbestyrelsen d. 20. juni, efter BFKU møde d. 



29 maj (og altså ikke i marts som tidligere indikeret). Dvs. vand- og holdtider kan tidligst 
meldes ud slut juni.  

- 50 års jubilæum: Klubben fylder 50 år d 16. maj. Planen om et kombineret åbnings- og 50 
års jubilæumstilbud for indskrivning i maj er desværre besværliggjort af den ændrede 
politiske proces. Klubben håber at markere jubilæet på et senere tidspunkt. 

- Gennemgang af forventede hold og holdtyper. Klubben har på baggrund af demografi, 
befolkningssammensætning, erfaringer og indsamlet feedback fra næsten 300 kommende 
svømmere og sammensat et program, der vil tilgodese alle relevante borgergrupper i 
Dragør. Der vil for eksempel være pensionisthold om formiddagen, dedikerede hold for 
store børn der ikke kan svømme, vandsports- og elitesport for voksne, kombinerede 
voksen-børn hold osv. Der vil også være et stort fokus på fastholdelse (særligt teenagere) – 
via hold som aquafun (vandpolo, synkro), livredning, udspring osv. – ud fra hvad de unge 
synes er sjovt.  

Spørgsmål fra de fremmødte: 

- Lis: Hvordan tilmelder man sig? Svar: Via hjemmesiden (svømmeklubbens adresse fremvist 
på whiteboard: dragoer-svoemmeklub.dk). 

- Grit: kommer hjemmesiden frem når man søger på ’Dragør Svømmeklub’? Svar: Det vil den 
gøre meget snart. Hjemmesiden er dog først etableret i sin nuværende ordlyd dags dato og 
det tager lidt tid, før siden er tilstrækkeligt indekseret til at komme frem i en Google 
søgning. 

- Morten: Hvor mange foreninger/instanser kæmper om pladserne i Dragør Svømmehal? 
Kan alle ’kæmpe’ om de tider, der ligger udenfor den offentlige åbningstid? Svar: Vi ved 
ikke præcist, hvor mange, der ønske tider i hallen. Man ja, alle kan byde ind! Og pga. den 
politiske proces, bliver det en politisk beslutning. Under BFKU ligger information om de 
forventede offentlige åbningstider.  

- Maja: Bliver holdene meget anderledes end niveauerne i Svømmeklubben Kvik? Hvor 
mange svømmere forventes på hvert hold? Svar: Holdene er tilpasset niveauerne i Kvik og 
DS vil lave beskrivelser af hvert hold. Det maksimalt forventede antal svømmere per hold 
bliver 15.  

- Morten: Er der styr på GDPR? Svar: Ja – via Klubmodul.  

Formandens beretning godkendt. 

 

Ad. 3. Fremlæggelse af årsregnskab ved kassereren 

Regnskab fremlagt og godkendt. 

 

Ad. 4. Behandling af rettidigt indkomne forslag 

Et indkommet forslag: Forslag fra svømmeklubbens bestyrelse om mindre ændringer i klubbens 
vedtægter baseret på inputs fra en juridisk konsulent hos DGI: 



- At navnet ”St. Magleby og Dragør Svømmeklub” ændres fra at være beskrevet som et 
”binavn” til det ”oprindelige navn”.  

- At børn ned til 12 år (i stedet for 16 år) har stemmeret på klubbens generalforsamling.  
- At vi kan annoncere elektronisk via dragørnyheder.dk eller via Dragør Nyt forud for 

generalforsamling.  
- At ¾ af klubbens stemmeberettigede medlemmer skal være fremmødt på 

generalforsamlingen for at være beslutningsdygtig hvis klubbens eksistens skal ophøre. 
- At kontingent betales halvårligt fremfor årligt. 
- Ændringer i de juridiske detaljer omkring tegningsforhold, optagelse af lån samt køb/salg af 

fast ejendom. 
- At beslutning om ophævelse af foreningen skal ske på en ekstraordinær generalforsamling.  

Spørgsmål/kommentarer til forslaget: 

- Morten: skriv annoncering via ’lokalt medie’ fremfor konkret navngivning af ’Dragør Nyt’.  

Forslag (og kommentar) godkendt. 

 

Ad. 5. Fastlæggelse af kontingent og budget for det kommende år 

Det foreslåede kontingent er fastlagt af bestyrelsen ud fra det forventede antal svømmere, der 
skal til, for at regnskabet løber rundt. Der er opereret med en nødvendig gennemsnitlig 
dækningsprocent på 60% af holdene. Priserne for hver holdtype afspejler blandt andet hvor 
længe, man er i vandet. De tager også udgangspunkt i omgivende svømmeklubber (MK31 (samme 
niveau) og Kvik (billigere)) samt i priserne, da klubben lukkede i 2011 påregnet inflation. 

I 2020 forventes indtægter og udgifter på ca. 1.1 mio. resulterende i et forventet resultat på ca. 
1000 kr. i underskud.  

Spørgsmål: 

- Lis: Hvorfor er der prisforskel på varmtvandshold for voksne og pensionister? Svar: Det 
skyldes at det ene hold træner i 30 minutter og det andet i 45 min. Priserne forudsætter en 
belægning på omkring 80% for at budgettet løber rundt. 

- Maja: hvor lang er en sæson og er der lukket i ferier? Svar: Sæsonen løber fra 1. september 
til 1. maj (?) og ferierne følger hollænderhallens feriekalender.  

- Morten: Nogle indikationer af hvor stort et tilskud vi kan forvente at modtage fra Dragør 
kommune? Svar: Vi kan ikke søge tilskud i år, men først til næste år, da der måles på 
antallet af medlemmer ved udgangen af året. Så ud fra det regelsæt, vi har kendskab til, 
kan vi muligvis få tilskud i 2020.  

Kontingent og budget godkendt.  

 

Ad. 6. Valg til bestyrelse og 2 bestyrelsessuppleanter 



Nuværende bestyrelse: Anne-Marie Dahl (formand), Henrik Kjærgaard (næstformand), Christian 
Schütt (kasserer), Dorthe Bæk Olsen (sekretær), Lennart Marmetschke (alm. bestyrelsesmedlem), 
Lis Nielsen (alm. bestyrelsesmedlem), Tanya Ingwes (alm. bestyrelsesmedlem), Gitte Steffensen 
(suppleant), Mette Kjærgaard (suppleant).   

På valg: Henrik Kjærgaard (ønsker ikke genvalg), Dorthe Bæk Olsen, Lennart Marmetschke, Mette 
Kjærgaard (ønsker ikke genvalg). 

Ikke på valg: Anne-Marie Dahl, Christian Schutt, Lis Nielsen. 

Nyopstillet: Annemarie Stengaard, Susan Jakobsen.  

Ny foreslået bestyrelse: Anne-Marie Dahl (formand), Lennart Marmetschke (næstformand), 
Christian Schütt (kasserer), Annemarie Stengaard (sekretær), Lis Nielsen (alm. medlem), Tanya 
Ingwes (alm. medlem), Susan Jakobsen (alm. medlem), Gitte Steffensen (suppleant), Dorthe Bæk 
Olsen (suppleant).  

Valg af ny bestyrelse godkendt.  

 

Ad. 7. Valg af intern og/eller ekstern revisor samt en suppleant for denne/disse 

Foreslået: Ida Louise Steffensen 

Godkendt.  

 

Ad. 8. Eventuelt  

Ingen punkter.  

 

 


